
Referat af bestyrelsesmøde 17/10 2013 
Til stede: Henning, Birger, Johan, Flemming, Jens og Bert 
 
1 Godkendelse af referat fra sidst 

Ok - dog blev bemærket at der bør stå både kontonavn og –nummer 

2 Post modtaget 

DCF: Lokalblade og mail om respons på Håndbog i stiinspektion, som Henning kommenterede. 
Problemet er mangel på krav og standarder 
Birger har modtaget info om vi skal have digital postkasse og CVR-nr. 

3 Post sendt 

Birger har søgt om tilskud fra kommunen –  kr. 6.450,- 

4 Økonomi 

Regnskab gennemgået – rest kr. 7.687.75. Heraf blad kr. 4608,75, men porto mangler, så beløbet 
bruges forventeligt. 

Budget godkendt, dog blev generalforsamling justeret til kr. 1.000,-. 

5 Udvalg 

Værksted – en enkelt ny gæst ellers intet 

Tur – turplanlægning 21/11 kl. 19 – omtales i næste nr. af bladet, evt. mail til kendte for at fremme 
deltagelse. 

Trafik – rapport vedr. Rødovrevej blev udleveret af Johan. Mailes til Henning og kombineres med 
billeder, hvorefter kommunen får den tilsendt. 

Jens nævnte nye bump på Rødovrevej, som vil være potentielt farlige når der ligge sne. Reaktion 
fra os? 

Blad – julefrokost 7/12 og generalforsamling 13/3 2014 vil blive omtalt 

Lokale – ingen reaktion fra medlemmer vedr. oprydning. Johan og Henning vurderer hvad der skal 
gemmes og hvad der kasseres. Værksted skal bibeholdes. 
El tages op snarest – komfur kan stadig ej udnyttes fuldt ud. 

6 Eventuelt 

Henning orienterede om landsmødet 
Generalforsamling 13/3 2014 
Næste møde 28/11 2013 kl. 19 –     Ref/BT 


